中華人民共和國香港特別行政區政府入境事務處

Immigration Department

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China



重要事項 Important notes

- (1) 本通知書由中華人民共和國香港特別行政區政府入境事務處發出,當中所載的資料可在入境事務處網站 (www.immd.gov.hk)或入境事務處流動應用程式核實。
 - This notification slip is issued by the Immigration Department, the Government of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China. The information contained herein can be verified on the website of the Immigration Department (www.immd.gov.hk) or the Immigration Department Mobile Application.
- (2) 本通知書不是身分證明文件。
 - This notification slip is not a proof of identity.
- (3) 通知書持有人應把本通知書的軟複本儲存在流動裝置上,或把本通知書列印在一張 A4 白紙上,以便在有需要時出示以供查閱。
 - This notification slip should be saved in soft copy on a mobile device or printed on a piece of A4 white paper for production for inspection as necessary.
- (4) 本通知書載有個人資料,必須妥爲保管。
 - This notification slip contains personal data and must be kept in safe custody.